

Key Fact Statement (KFS) – Summer Campaign 2026
Personal Loan / Personal Finance

حملة صيف 2026 (KFS) بيان الحقائق الرئيسي
قرض شخصي / تمويل شخصي

Date: _____

Subject: Acknowledgment – Special Campaign Offer

I, the undersigned Customer, hereby acknowledge and confirm that I have applied for a **Personal Loan / Personal Finance** facility with **United Arab Bank (UAB)** under the special terms of the "Summer Campaign 2026"

1. Campaign Validity Period

01st September 2026 to 30th November 2026.

2. Offer Details

By availing of this facility during the campaign period, I acknowledge the following specific benefits apply to my facility:

- **Processing Fees: 100% Waiver** (Free of Charge).

3. Terms and Conditions

- Other Terms and Conditions of Accounts, Banking Products, and Services remain in full force and effect.
- This offer is for customers working with listed companies with salaries above AED 10k, apply loans/finances during the campaign period.

Customer Declaration:

I have read, understood, and accepted the details of the Summer Campaign Key Facts Statement and the terms outlined above.

CUSTOMER NAME:

SIGNATURE:

التاريخ: _____

الموضوع: إقرار - عرض الحملة الخاصة

أنا، العميل الموقع أدناه، أقر وأؤكد أنني قد تقدمت بطلب للحصول على قرض شخصي / تمويل شخصي من البنك العربي المتحد وفقاً للشروط الخاصة "بحملة الصيف 2026"

1. فترة صلاحية الحملة

01 سبتمبر 2026 إلى 30 نوفمبر 2026.

2. تفاصيل العرض

بموافقتي على الاستفادة من هذه التسهيلات خلال فترة الحملة، أقر بأن الفوائد الخاصة التالية تنطبق على تسهيلي

- رسوم المعالجة: إعفاء كامل 100٪ (مجاًناً)

3. الشروط والأحكام

- تبقى الشروط والأحكام الأخرى للحسابات والمنتجات والخدمات المصرفية سارية ونافاذة

- هذا العرض مخصص للعملاء الذين يعملون في شركات مدرجة ولديهم رواتب فوق 10 آلاف درهم، ويمكنهم التقديم للقروض خلال فترة الحملة

إقرار العميل

لقد قرأت وفهمت وقبلت تفاصيل بيان الحقائق الرئيسية لحملة الصيف والشروط الموضحة أعلاه

اسم العميل:

توقيع العميل: